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z dnia 11.02.2020roku

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia
Małgorzata Lipczyńska. która na wstępie :

]) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 10 członków Rady
Osiedla Blachowni a. co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał:

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej;
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu do

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia wnieśli
następujące uwagi:

Przewodnicząca zgłosiła wniosek o włączenie do porządku obrad dodatkowego punktu 0
brzmieniu:

Dyskusja oraz przegłosowanie uchwały w sprawie zaopiniowania zgłoszeń projektów zadań
do B0 w 2020r — wniosek przeszedł 10 głosami za.

Porządek obrad po zmianach:
Porządek obrad:
1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania RO Blachownia.
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami.
4. Omówienie bieżących spraw dotyczących osiedla, plan zachęcenia mieszkańców do głodowania
w BO. omówienie propozycji tematów na coroczne spotkanie mieszkańców 2 Prezydent Miasta.
5. Przystąpienie do szczegółowego omówienia zadań - planu. dat i realizacji imprez w roku 2020.
6. Omówienie organizacji Dnia Kobiet WDK "LECH" - wyznaczenie zadań dla poszczególnych
osób.
7. Dyskusja oraz przegłosowanie uchwały w sprawie zaopiniowania zgłoszeń projektów zadań do
B0 w 2020r.
8. Zapytania członków RO i ZRO.
9. Wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Ad. ]
Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdziła prawomocność obrad na podstawie
listy obecności.

Ad. 2
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag.
W głosowaniu za przyjęciem protokołu za głosowało 10 członków RO.

Ad.3,4,5,6
Najważniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań.
przewodnicząca zdała relację z przebiegu spotkania kolędowego kończącego okres świąt Bożego
Narodzenia. Rozliczyła koszty imprezy przedstawiając kopie faktur.
Omówiono zakres pytań do włodarzy miasta, które zostaną poruszone na corocznym spotkaniu.
Dotyczyć będą Czystego Regionu. przebudowy ul Tuwima. cen za ciepło i ciepłą wodę.
Ustalono podstawowe daty większych imprez które realizowane będą w roku 2020.
1. Dzień Kobiet — 8 marca
2. Sprzątanie świata — 8 kwietnia



3. Zawody strzeleckie - 3 maj
4. Piknik osiedlowy - 20 czerwiec
Przcdyskutowano formę obchodów Dnia Kobiet w Osiedlu Blachownia. Po dyskusji ustalono że
bedzie kontynuowana forma z lat poprzednich. Przewodnicząca ma porozmawiać z Radami Osiedli
Lenartowice i Przyjaźni aby przyłączyli się do organizacji oraz dołożyli środki finansowe.
Wstępny koszt ustalono na lOOOzł.

Ad. 7
Zarząd RO Blachownia omówił i zaopiniował propozycje do Budżetu Obywatelskiego w 2020r.
Podjęto Uchwałę 10 głosami za w sprawie zaopiniowania zgłoszonych zadań z zastrzeżeniem
dotyczącym zadania nr 3 ( Modernizacja terenu przedszkola (placu zabaw). Przedszkole nr 10
Osiedle Blachownia - zastrzeżenie dotyczy lokalizacji i oświadczenia o udostępnieniu ogółowi
mieszkańców osiedla Blachownia. Rada uzależniła podjęcie decyzji co do dopuszczenia tego
zadania pod warunkiem pisemnego oświadczenia dyrektor przedszkola 0 całkowitym otwarciu
terenu dla mieszkańców. Obecnie teren przedszkolajest zamknięty! inie spełnia określonych
warunków Budżetu Obywatelskiego.

ZRO i R0 zaopiniowała pozytywnie pozostałe zadania tj:

]. Zamontowanie na placu zabaw przy ul. Zwycięstwa dużej zjeżdżalni typu rura
2. Modernizacja przejścia dla pieszych na ul. Tuwima
3. Modernizacja terenu przedszkola (placu zabaw). Przedszkole nr 10 Osiedle

Blachownia.
4. Bądź zdrowy i sprawny z wyboru

ZRO i RO negatywnie zaopiniowała projekt pn. „Naprawa nawierzchni na ul Tuwima od
skrzyżowania z ulicą Przyjaźni do skrzyżowania z ul. Zwycięstwa” i wydała decyzję o jego
niedOpuszczeniu do głosowania w zwiazku z niespełnieniem kryteriów i wymagań regulaminu BO
na rok 2020.

Ad. 8
Radny Wodniak Władysław złożył zapytanie o remont drogi dojazdowej do garaży na ul.
Reymonta. Obecnie stan techniczny ww drogi jest bardzo zły po zgłoszeniu do wydziału
Zarzadzania Drogami uzyskano odpowiedź 0 wpisaniu tego remontu w plan zadań do realizacji w
roku 2020
Radna Barbara Będkowska w imieniu Koła Emerytów i Rencistów złożyła prośbę o pomoc przy
organizacji spotkania seniorów przy pączku. Radajednogłośnie wyraziła zgodę na zakup pączków
dla uczestników spotkania.

1.Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknęła je o godz. 20.

W załączeniu:
]. Lista obecności
2. Teksty uchwał
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